
 
 
 

Protokoll styrelsemöte 9/2023  

 

Tid: 27 september 2023 kl. 19.00 

Plats: Teams 

 

Närvarande: Mats Wicander, Jan Helgesson, Solveig Marklund, Maritha Nordström, 

Theres Lindström, Martina Berglund, Lasse Feiff 

 

Frånvarande: Robin Arnmark 

 

Gråade punkter behandlades inte 

 

1. Mötet öppnas 

Ordförande Mats öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 

2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 

Sekreterare: Maritha 

Justerare: Jan 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 

 

4. Föregående protokoll 

Fg protokoll är utskickat 

 

5. Rapporter 

A. Ledningens rapport, MW, MN 

 

A1. Kongress 2023 

-Gruppen som på kongressen utsågs att ta fram ett förslag på hur SM ska se ut i 

framtiden har skickat in sitt förslag. Dokumentet, som består av ett antal 

frågeställningar, skickas ut till sällskapen som får återkomma med synpunkter. Senast 

den 22 oktober vill förbundet få in synpunkterna. 

 

B. Tävlingsansvarig, MW 

-Förslag att redan nu tillsätta en grupp som får ta fram upplägg för Årets hund 2024.  

FS beslut: Theres och Maritha bildar den grupp som tar fram ett förslag som 

presenteras för styrelsen. 

-Fråga om det går att få dispens att ta licens på supersprint för whippet som är äldre än 

7 år har inkommit. 

FS beslut: Systemet vi har för att registrera in licenser har inte funktionen att särskilja 

licens för olika distanser. 

-En fråga har inkommit gällande om man får tävla med en hund som blivit kemiskt 

kastrerad. 

FS svar: I nationella dopingreglementet (SKK) anges att hanhund som är medicinskt 

kastrerad inte äger rätt att delta på prov, utställning eller tävling.  

-FS kommer att under vintern utreda frågan om diskade hundars placering i 

resultatraden 

 

 



 
 
 

C. Framtidsgruppen, JH 

Läget i sällskapens handlingsplaner ska rapporteras in till SHCF senast sista september. 

Örebro och Västerås har hittills skickat in. 

 

D. Banansvarig, RA 

Kari Lius har blivit invald i bangruppen 

 

E. Hemsideansvarig, TL 

 

F. Registeransvarig tävling/resultat,  

Bosse Ländin gör klassningen tills vi har permanent ersättare inskolade. Mats jobbar med 

att ta fram en dokumentation ”steg för steg” som stöd för de nya som ska ta uppgiften 

att hantera anmälningar, ranking, klassning, programblad m.m. 

Kenth Peterson kommer att påbörja sin inskolning under vecka 40 sedan kommer övriga 

eftersom att utbildas. 

FS har beslutat att ranking fortsättningsvis hanteras centralt i förbundet, istället som 

tidigare meddelats att lägga ut på sällskapen. 

 

G. Registeransvarig registrering nya hundar, TL 

 

H. Kommunikationsansvarig, TL 

 

I. GDPR-ansvarig, MN 

 

J. Utbildningsansvarig, TL 

 

K. Domaransvarig, MW 

 

6. Styrelsens arbete 

 

6a. SM 2024 

-Västerås vill veta vem som blir deras kontaktperson för SM -Janne utses till 

kontaktperson 

-Järbo har ansökt om SM 2025   

FS bordlägger tilldelning av SM 2025 utifrån att beslut om upplägg för framtida SM 

kommer att tas på kongressen 2024. På grund av detta flyttas även datum för ansökan 

om SM 2025 fram till efter kongressen. 

 

7. Ekonomisk rapport 

181 438 kronor 

 

8. Skrivelser  

 

8.5.4/2023 Ang klassning, B Ländin – bordlägges 

Bosse Ländin har inkommit med två skrivelser om klassning. 

Även Martina Berglund har inkommit med synpunkter på dagens klassningssystem. 

En arbetsgrupp tillsätts för att gå igenom förslagen, gruppen består av Mats W, Robin A 

och Martina B. 

Möte tas under senhösten. 

 

9. Övriga frågor 



 
 
Inga övriga frågor 

 

 

 

10. Kalendarium 2023 

Nästa möte blir 26 oktober 19.00 

 

11. Mötets avslutande 

Ordförande tackade alla för ett bra möte och avslutade mötet 


